
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 129
Hvad kan ministeren oplyse om det stigende antal kvote 2-ansøgninger til sygeplejer-
skeuddannelsen? Der henvises bl.a. til artiklerne ”Markant stigning i kvote 2-ansøgninger
til sygeplejestudiet i hovedstaden” bragt på www.politikensundhed.dk den 15. marts 2021
og ”Kvote 2: Sygeplejerske- og bioanalytikeruddannelsen får flere ansøgere end sidste
år” bragt på www.phabsalon.dk den 15. marts 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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